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ИНТЕГРИРОВАННЫЕ ФОРМЫ ОРГАНИЗАЦИИ АГРОБИЗНЕСА:
ПРОБЛЕМЫ ОПРЕДЕЛЕНИЯ И КЛАССИФИКАЦИИ

THE INTEGRATED FORMS OF AGRIBUSINESS ORGANIZATION:
THE PROBLEM OF DEFINITION AND CLASSIFICATION

В статье рассмотрены основные подходы к определению интегрированных форм организации агро-
бизнеса. Представлены основные виды интегрированных агроформирований . Проведена сравнительная
характеристика интегрированных агроформирований. Представлены варианты развития интеграции
в АПК: создание вертикально-интегрированных структур холдингового типа, кооперативные формы
объединения предприятий, кластерный подход к интеграционным процессам.

The article considers the basic approaches to the definition of the integrated forms of agribusiness organization. 
It also presents the basic types of integrated agroformations. The comparative characterization of integrated 
agroformations has been developed. The authors present variants for the development of the integration in the 
agro-industrial complex: the creation of the vertically integrated structures of the holding type, the cooperative 
forms the of enterprises association, the cluster approach to the integration processes.
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